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Geheim of openbaar (Wet openbaarheid van bestuur) 

Openbaar 

 

Onderwerp  

Nadere uitleg proces Sportaccommodatie notitie Laren 

 

Kennisnemen van 

Proces toekenning subsidies naar aanleiding van Notitie Sportaccommodaties Laren 

 

Aanleiding (inleiding) 

Tijdens de commissievergadering M&F van 18 oktober jl. is de sportaccommodatienotitie (hierna: 

notitie) besproken. Naar aanleiding van deze vergadering en ter voorbereiding op de komende 

raadsvergadering wordt in deze informatiebrief nader ingegaan op een aantal gestelde vragen om 

verduidelijking. Ook behandelt deze informatiebrief kort het verzoek vanuit de Sportraad te komen 

tot een visie op sport in Laren. 

 

Kernboodschap 

Met de notitie geeft uw Raad ons de kaders waarmee we subsidies aan sportaccommodaties kunnen 

verlenen. De notitie zelf biedt geen grondslag voor het toekennen van een subsidie. Dat betekent 

ook dat genoemde bedragen niet direct leiden tot een subsidieverstrekking aan de genoemde 

partijen. U kunt de notitie als kaderstellend beschouwen. 

 

Consequenties 

We stellen nadere regels op, met bijbehorend subsidieplafond: 

 

Nadere regeling investeringssubsidies sport- en scoutingverenigingen 

De grondslag voor het verlenen van een subsidie is de Algemene subsidieverordening Laren 2011 

(Asv).Deze Asv biedt de gemeente Laren de mogelijkheid tot het verlenen van een jaarlijkse subsidie 

aan bijvoorbeeld de bibliotheek. De Asv is ruim van opzet. Omdat in de notitie nauw omschreven 

activiteiten zijn opgenomen en de Asv geen ruimte biedt voor nadere toetsingscriteria, wordt 

daarom voorgesteld om dat nader uit te werken in de vorm van beleidsregels. De Asv maakt het 

opstellen van dergelijke nadere regels mogelijk.  



 

In deze nieuwe Regeling Investeringssubsidie Sport- en Scoutingverenigingen nemen we (onder 

meer) op aan welke voorwaarden de aanvrager moet voldoen. Criteria die gehanteerd zullen worden 

zijn onder meer de behoefte van velden/accommodatie op basis van aantal leden, onafhankelijk 

onderhoudsrapport(en) van object en/of veld en het kunnen aantonen van gezonde financiële 

boekhouding. Een eerste aanzet voor de criteria is al gegeven in de notitie. Het opstellen van de 

regeling binnen de gestelde kaders uit de notitie is een collegebevoegdheid. Wij zullen u daar over 

informeren. 

 

Subsidieplafond 

We willen voorkomen dat we ‘de geldkraan’ openzetten en er open einde subsidie verstrekt kan 

worden. Daarom zullen we in de op te stellen regeling komen we met een voorstel tot 

subsidieplafond. Het vaststellen van dit plafond is een bevoegdheid van uw Raad. Dit vaststellen 

wordt uw Raad voorgesteld voor aanvang van het tijdvak waarvoor de subsidie zal gelden. Pas na 

vaststelling van het subsidieplafond kunnen subsidieaanvragen daadwerkelijk in behandeling worden 

genomen. 

 

Systematiek toewijzing 

Het beschikbare geld wordt verdeeld volgens de - in de op te stellen subsidieregeling geformuleerde 

- criteria. Een belangrijk criterium daarbij is de door het college vast te stellen urgentie, waarbij het 

besluit uiteraard precies en nauwkeurig door het college zal moeten worden gemotiveerd. Daarbij zal 

onder meer rekening gehouden dienen  te worden met objectieve aspecten als 

calamiteitennoodzaak, voldoen aan wettelijke verplichtingen, relatieve maatschappelijk belang van 

de vereniging, en mogelijke combinatie met geplande investeringen. Uiteraard gaan we ook toetsen 

of de vereniging onderhoudsachterstanden heeft voorkomen cq. zich als goed huismeester heeft 

opgesteld. 

 

Tevens zal daarbij de hoeveelheid beschikbaar geld een belangrijke ’constraint’ zijn (op basis van het 

op te stellen subsidieplafond). We kunnen uiteraard slechts tegemoet komen aan de wensen van 

verenigingen in de mate waarin financiële middelen beschikbaar zijn. De aanvragen, welke voldoen 

aan de indieningsvereisten, worden beoordeeld op basis van de vastgestelde criteria en al dan niet 

toegewezen. Wanneer het subsidieplafond is bereikt zal een aanvraag om subsidie worden 

afgewezen. De vereniging heeft het jaar daarna opnieuw de mogelijkheid om een nieuwe 

subsidieaanvraag in te dienen. Dit schept voor alle vereniging helderheid in het toe- en afwijzen van 

de aanvragen. 

 

Waarom wordt de SV Laren al genoemd in de notitie 

Sinds zomer 2017 is het verzoek en de urgentie tot verbouwing van de kantine van SV Laren bij het 

college bekend. De urgentie betreft volgens de verenging het herstel van de buitenkant van het 

clubgebouw en vervanging van de  huidige toiletgroepen (dames en heren). De buitenwanden van 

het clubhuis verkeren in een zeer slechte staat. Op grote stukken is sprake van houtrot en zijn zelfs 

gaten in de buitenwand ontstaan. Om verdere schade te voorkomen is spoedig herstel gewenst. De 

toiletgroepen zijn volkomen gedateerd en zeer onhygiënisch. 



 

In eerste instantie is door de vereniging onderzocht welke mogelijkheden er zijn met verbouwing van 

huidige kantine. Dit bleek slechts een tijdelijke en geen structurele oplossing. Daarom kiest de 

vereniging nu voor grondige renovatie en nieuwbouw van de eerste verdieping. Momenteel zijn de 

eerste schetsen al getoetst aan de eisen van de welstandscommissie. 

 

Het ligt voor de hand dat het subsidieverzoek voor de SV Laren als eerste wordt aangeleverd. Indien 

dit verzoek bij ons binnenkomt zal er getoetst worden aan de alsdan bekende  criteria uit de regeling. 

Pas dan is het exacte subsidieverzoek duidelijk. De bedragen in de notitie kunt u beschouwen als een 

indicatie om de orde van grootte aan te geven. 

 

Communicatie 

N.v.t. 

 

Vervolg 

Voorgesteld wordt om op het moment dat de nadere regeling door het college is vastgesteld deze ter 

kennisname naar uw Raad te sturen. Separaat zal aan uw Raad worden voorgesteld het 

subsidieplafond vast te stellen. 

 

 Concretiseren visie op sport in Laren 

Op verzoek van de Sportraad Laren en vragen vanuit de commissie, gaan we in nauwe samenwerking 

met de Sportraad -na het goedkeuren van de notitie en het vaststellen van de Nadere regeling 

investeringssubsidies- werken aan het concretiseren van een heldere visie op sport in Laren. Hierbij 

kunt u denken aan een visie over het aantal sportverenigingen in Laren, de rol van de 

sportverenigingen en de mogelijkheid tot vergroten van het maatschappelijke waarde van de 

sportvereniging. Tevens zullen we aan de Sportraad vragen ons nader te adviseren over hun 

opvatting betreffende sport in de buitenruimte. Over deze visie hopen wij u medio 2019 verder 

informeren. 

 

Bijlage(n) 

N.v.t. 

 

 


